

Protokół Nr 1/06

z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budżetu dnia 4 grudnia 2006 r. odbytego w sali konferencyjnej urzędu

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8⁰⁰
Zakończenie posiedzenia godz. 10⁰⁰

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu .

W posiedzeniu komisji udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do protokołu oraz Zastępca Wójta Jerzy Makowski , a w części posiedzenia Skarbnik Gminy Wiesława Łoch .

W posiedzeniu również uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks .

Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym komisja może obradować i podejmować prawomocne opinie i stanowiska .

O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując materiały .

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia tj. 5 głosami „ za „ w brzmieniu jak niżej :

- 1.Zatwierdzenia porządku obrad
- 2.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 6 grudnia 2006 r.
- 3.Opracowanie planu pracy komisji na rok 2007
- 4.Sprawy różne
- 5.Zamknięcie posiedzenia komisji

Ad.1

Jak wyżej

Ad.2

Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał , komisja je przeanalizowała i zaopiniowała jak niżej :

- projekt uchwały Nr II /4/06 w sprawie objęcia obowiązków przez wójta gminy (uchwała porządkowa - jest następstwem złożenia ślubowania przez wójta i objęcia obowiązków)
- projekt uchwały Nr II/5/06 w sprawie obniżenia ceny skupu 1 q żyta

Skarbnik Gminy – omówiła w jaki sposób nalicza się cenę 1 q żyta , iż podana cena przez Prezesa Urzędu Statystycznego za pierwsze III kwartały roku poprzedzającego jest podstawą do ustalenia ceny skupu żyta i tutaj wójt gminy proponuje obniżenie ceny do 30.00 zł za 1 q i w stosunku do roku 2006 cena wzrasta około 7 % .

Ponadto skarbnik poinformowała ,że może być zamiana miary q na dt .

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .

- projekt uchwały Nr II/6/06 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – komisja zaopiniowała pozytywnie ,
- projekt uchwały Nr II/7/06 w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych- komisja zaopiniowała pozytywnie ,
- projekt uchwały Nr II/8/06 w sprawie ustalenia stawek podatku od posiadania psów

Do tego projektu uchwały członkowie komisji zgłaszali swoje spostrzeżenia i uwagi m.in. radny Zakrzewski uważa , że podatek od psów powinien być ustalany , bo jak twierdzi radny jest dużo psów , o których zapomnieli właściciele .

Skarbnik wyjaśniając poinformowała , że miały się zmienić przepisy odnośnie podatku od psów i będą zastąpione tzw. „ opłatą porządkową” , wysokość podatku zależy będzie od ilości posiadanych psów. Obecnie rada musi podjąć taką uchwałę , a jak wejdą nowe przepisy i prawdopodobnie już od 2008 roku , to wtedy nie będzie konieczności podjęcie uchwały .

Komisja w/w uchwałę zaopiniowała pozytywnie .

- projekt uchwały Nr II/9/06 w sprawie zmian budżetu gminy na 2006 r. zmiany limitów na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i projekty realizowane ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności Unii Europejskiej .

Projekt uchwały dokładnie omówiła skarbnik gminy .

Komisja uwag nie wniosła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .

Ad. 3

Przewodniczący komisji przedstawił plan pracy komisji na rok 2007 , posiłkując się starym planem pracy komisji z roku 2006, w trakcie omawiania naniesiono niewielkie poprawki .

Przedstawiony przez przewodniczącego plan pracy komisji na rok 2007 został przyjęty przez członków komisji jednogłośnie i w takiej formie przewodniczący przedstawi na sesji .

Plan pracy stanowi załącznik do protokołu komisji .

Ad.4

Radny Kuźma – poinformował ,że mieszkańcy rezygnują z koszy na śmieci , a odbiciem tego są dzikie wysypiska śmieci w różnych miejscach , najczęściej w lasach . Kosze są zabierane przez firmę obsługującą , bo ludzie nie płacą i kontrolę należałoby rozpocząć od tych osób.

Zastępca wójta wyjaśnił ,że kiedy jest zgłaszany taki fakt pojedynczy to od razu staramy się reagować , jeżeli miałyby być kontrola większa to musimy to ustalić .

Radny Zakrzewski – poinformował o mieszkańcu , który mieszka razem z radnym w jednym bloku , a blokiem zarządza wspólnota mieszkaniowa i problem polega na tym , iż ów mieszkaniec pod blokiem zgromadził górę drzewa ,co jest utrudnieniem dla pozostałych mieszkańców , a wcześniej wyraził zgodę ,że będzie korzystał z gazu .

Radny również zgłosił problem dotyczący tego ,iż w Witowie I nie ma miejsca gdzie mogłaby się podziąć młodzież , jedynie klub zakładowy .

Zastępca wójta odnosząc się do pierwszej sprawy powiedział ,że rozwiązanie tej sprawy powinno należeć do kompetencji zarządu wspólnoty mieszkaniowej , a ponadto jest uchwała rada gminy o utrzymaniu porządku na terenie gminy i można zgłosić sprawę na policję .

Radny Kuźma – zaproponował ,aby gmina zainteresowała się budynkiem –pałacem w Trzebiatowie , który obecnie należy do agencji i może by ten budynek przejęła , wówczas większa mogłaby być świetlica wiejska , czy nawet mieszkania .

Zastępca wójta powiedział ,że należałoby zdobyć informację o tym budynku , bo nie znamy stanu prawnego , technicznego i wtedy zobaczymy co się da w tej sprawie zrobić .

Przewodniczący komisji jako mieszkaniec Grzędzic poruszył temat ilości pojemników – PET, aby ustawić ich więcej na terenie miejscowości lub zmniejszyć pojemności pojemników , a dać wówczas większą ilość .

Zastępca wójta odnosząc się do sprawy pojemników PET powiedział ,że gmina jest w trakcie zmiany firmy obsługującej i ma być to MPGK , będą szybciej opróżniane i cenowo oferta jest korzystniejsza.

Przewodniczący komisji – poruszył również temat dotyczący przeniesienie przystanku MZK we wiosce koło posesji p. Lesner , z uwagi na problemy z drogą po której mieszkańcy dochodzili do przystanku .

Zastępca wójta odnosząc się do tej sprawy powiedział ,że należałoby najpierw tą sprawę dokładnie omówić z mieszkańcami , a dopiero potem rozmawiać z MZK .

Radna Gajewska – zapytała się o możliwość postawienia znaków dotyczących ograniczenia prędkości na drogach osiedla mieszkaniowego w Pęzinie.

Zastępca wójta – odpowiadając poinformował ,że właściciel drogi może postawić znaki .

Ad.5

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Daniel Wilk podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął posiedzenie .

Protokołowała :
Z.Stoczkowska
Data sporządzenia :
2006.12.04

Przewodniczący Komisji
Daniel Wilk
Data podpisania :
2006.12.